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In de commissie vergadering van 21 februari 2018 is over de evaluatie Blink een vraag 
gesteld:  
Waarom betaald Gemert-Bakel een hoger tarief dan gemiddeld aan Blink? 
Deze vraag is gesteld naar aanleiding van het kostenoverzicht op pagina 47 van de 
evaluatie. 
 
 
Het gemiddeld hogere tarief wordt veroorzaak door de gft-inzameling. Gemert-Bakel heeft 
vanaf het begin van de invoering van de gft-inzameling een hoge service. Deze hoge service 
is dat onze inwoners niet betalen per lediging. Dit heeft als resultaat dat Gemert-Bakel het 
hoogste aantal kilo’s gft  heeft per inwoner van de Blink gemeenten. In de bijlage treft u de 
grafieken van de cbs gegevens aan. Door het grote volume worden er meer inzamel- en 
transportkosten gemaakt door Blink dan gemiddeld.  
 
Het grote volume gft zorgt er onder andere ook voor dat Gemert-Bakel hoge 
scheidingsdoelstellingen haalt van meer dan 80%. Hiermee voldoet de gemeente aan de 
Vang doelstellingen van 75% scheiding in 2020. Het gescheiden ingezameld gft komt niet in 
het restafval en wordt daardoor niet verbrand maar krijgt een andere meer nuttige 
toepassing. 
 
 


